

Dear SambaTadawul Customer,

عزيزنا عميل سامباتداول،

Please be informed that in accordance with the Investment Accounts Instructions issued by the Board of the Capital Market Authority, SambaCapital has amended the terms and conditions of the Islamic, Local & International Brokerage agreements. These amendments shall become effective as of 20/05/2018.

نود ابلاغكم أنه وفقاً لتعليمات الحسابات الاستثمارية الصادرة عن مجلس هيئة السوق المالية، قامت سامباكابيتال بتغيير شروط وأحكام اتفاقيات حساب الوساطة الإسلامية، المحلية، والدولية، على أن تصبح هذه التغييرات سارية من تاريخ ٢٠/٥/٢٠١٨.

To continue availing the brokerage services provided to you by SambaCapital, you need to review and accept the amended agreement (s) by following either of the below mentioned options:

للاستمرار في الاستفادة من خدمات الوساطة المقدمة لكم من سامباكابيتال، يتوجب عليكم الإطلاع وقبول الاتفاقية/الاتفاقيات المعدلة، وذلك بالتابع إحدى الخيارات أدناه:

- 1) E-Channel/Internet users (desktop/PC, smartphone, and tablet), should login to SambaTadawul.com and choose the "Agree" option on the pop up screen, or through IVR.
- 2) Other customers should visit the nearest SambaCapital investment center to review and sign the amended agreement (s).

(١) لمستخدمي القنوات الإلكترونية/الإنترنت (أجهزة الكمبيوتر، الهواتف الذكية، والأجهزة اللوحية)، يلزم تسجيل الدخول لحساب التداول عبر موقع سامبا تداول، ثم اختيار "موافق" الذي يظهر على الشاشة، أو من خلال جهاز الرد الآلي.

(٢) لبقية العملاء ينبغي عليهم زيارة أقرب مركز استثمار تابع لسامبا كابيتال وذلك للإطلاع والتوقيع على الاتفاقية/الاتفاقيات المعدلة.

Please note that If the terms and conditions of the amended agreement (s) are not accepted by 19/06/2018, restrictions will be imposed on your account, you will then be allowed only to liquidate the account until you accept the terms and conditions of the amended agreement (s).

يرجى ملاحظة أنه إذا لم يتم قبول شروط وأحكام الاتفاقية/الاتفاقيات المعدلة بحلول ١٩/٦/٢٠١٨م، سيتم فرض قيود على حسابكم، وسيسمح لكم فقط بإجراء عمليات التصفية للحساب إلى أن يتم قبول شروط وأحكام الاتفاقية/الاتفاقيات المعدلة من قبلكم.

Should you have further queries please feel free to contact us on the below mentioned number:

إذا كان لديكم أي استفسار الرجاء عدم التردد في الاتصال بنا على الرقم التالي:

800 124 5599

(9:30 AM to 3:30 PM Sunday to Thursday).

٨٠٠ ١٢٤ ٥٥٩٩

(من الساعة ٩:٣٠ صباحاً إلى الساعة ٣:٣٠ مساءً من يوم الأحد إلى يوم الخميس).

Best Regards
Brokerage Division

مع أطيب التحيات
إدارة الوساطة